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Protokół Nr L/2024 

z L Sesji Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 29 lutego 2024 roku. 

 

L Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 29 luty 2024 r. w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 16:02 do godz. 18:06. Trzynaścioro radnych 

uczestniczyło w sesji osobiście, (w sesji nie uczestniczył Radny Zygmunt Ochman i Michał 

Cudny). 
W obradach poza Radnymi udział wzięli: 

 Kinga Sosińska- Wójt Gminy, 

 Hanna Pietrzyk - Sekretarz Gminy, 

 Danuta Słowik- Skarbnik Gminy, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 1 

Otwarcia L Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonał Waldemar Zbytek - Przewodniczący 

Rady Gminy, na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.  

Ad. 2 

Przewodniczący  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
 Radni nie zgłosili pytań. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLVII, XLVIII oraz XLIX sesji Rady Gminy. 

4. Wolne wnioski i pytania. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalności między sesjami, w tym informa-

cje o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami, w tym informacje 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz zaję-

cie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie uwzględniono 

w porządku sesji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia zawo-

dowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie i do-

skonalenie nauczycieli. (druk nr 414) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o 

kandydatach na ławników. (druk nr 415) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Stanisławów opłaty targowej, 

określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz wprowadzenia jej poboru w drodze in-

kasa i wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk nr 416) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych. (druk nr 417) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stanisławów.(druk nr 418) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądzewo-Kopaczewo.(druk nr 

419) 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Gminy Stanisławów w 2024 roku. (druk nr 420) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2024 rok. (druk nr 421) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na 

lata 2024 – 2034. (druk nr 422) 

17. Zamknięcie obrad.  

Następnie w związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Gminy poddała go pod 

głosowanie w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za.  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVII Sesji 

Rady Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLVII Sesji Rady Gminy z 

dnia 20 grudnia 2023 r. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13 radnych). Protokół z XLVII Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVIII Sesji 

Rady Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLVIII Sesji Rady Gminy z 

dnia 22 stycznia 2024 r. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13 radnych). Protokół z XLVIII Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVIII Sesji 

Rady Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLIX Sesji Rady Gminy z 

dnia 01 lutego 2024 r. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13 radnych). Protokół z XLIX Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto chciałby zabrać głos w punkcie 4 ? 

Pan  – mieszkaniec Zalesia zgłosił kilka punktów dotyczących spraw gminy: 

- zaapelował o zainstalowanie większego rozmiaru masztu oraz flagi państwowej,   

- śmieci pozostawionych na drodze przez Sokóle w stronę Ludwinowa, 

- zainwestowanie w poprawę drogi gminnej od strony firmy Polutil, chodzi o promocję gminy, 

- przelewającej się wodzie przez drogę 637 obok drogi na Goździówkę,  

- poprawą nawierzchni drogi do Muzeum Ziemi Stanisławowskiej, 

- upamiętnienie symboliczną tablicą szczątków spoczywających na kirkucie w miejscowości 

Retków, 

Pan Stanisław Domański – Sołtys Rządzy wypowiedział się w sprawie drogi w stronę zakładu 

i potwierdził, że nikt oprócz ciężkich samochodów tej firmy nie jeździ tą drogą, pomimo że jest to 

droga gminna, bez konsultacji została bramami zagrodzona przez zakład, a poza tym dlaczego z 

podatków mieszkańców ma być remontowana droga dla zakładu, który poprzez wydobywający się 

odór jest tak uciążliwy dla ludzi. Należy mieć również na uwadze dobro mieszkańców z tego 

terenu, chodzi o zanieczyszczenie rowów.  
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Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby taki punkt został szczegółowo omówiony na 

komisji. Co do finansów na drogę, to jest kwestia tylko uzgodnień z firmą czy może pokryć część 

kosztów ? 

Pan  przypomniał, że w Wólce Czarnińskiej cały czas jest odór fekaliami. 

Przewodniczący Rady Gminy zauważył, iż wiele dróg wymaga poprawy, ale jeśli firma nie 

chce wstydzić się przed delegacjami zagranicznymi, to odcinek 200 metrów można byłoby 

wspólnie wyremontować. Przewodniczący przypomniał, że w ostatnim czasie zostało wyrównane 

bardzo wiele dróg gminnych, jednak po okresie zimowym nie na wszystkie dogi jest możliwy 

wjazd ciężkiego sprzętu.    

Radna Janina Weselińska – być może Polutil chciałby zainwestować nie tylko w drogę ale i 

filtry, aby nie naprzykrzać się mieszkańcom.   

Radna Elżbieta Król – zapytała kiedy będzie przetarg na przebudowę OSP Stanisławów ? Czy 

ulice w Stanisławowie będą przebudowywane według harmonogramu na 2024 r.? Kiedy zostanie 

poprawiona ul. Kwiatowa, gdzie przelewa się woda ? Co dzieje się w sprawie DK 50 ? 
Pan Stanisław Domański dodał, że płacenie podatków przez zakład nie upoważnia go do 

utrudniania życia mieszkańcom.  

Pani Monika Krupa odpowiedziała na pytania Radnej Elżbiety Król. Droga Krajowa 50 – 

została wydana trzecia już decyzja środowiskowa, wpłynęły dwa odwołania, zostały przekazane 

zgodnie z procedurą do Samorządowego Kolegium Odwoławczego i czekamy na informację, 

ponieważ nic nie możemy zrobić. Kolejny temat – remiza w Stanisławowie – gmina otrzymała 

dofinansowanie z Polskiego Ładu, jesteśmy na etapie zmiany dokumentacji, ponieważ z tyłu od 

strony boiska będzie dobudowane pomieszczenie dla klubu sportowego i na początku kwietnia 

powinien być przeprowadzony przetarg. Następny temat dotyczy dróg. Robiona jest część 

dokumentacji i wstępna ocena, 100 tys. netto będzie kosztować sama dokumentacja dotycząca ul. 

Kwiatowej na osiedlu. Ponadto są robione dokumentacje na drogi z harmonogramu na lata 2023 i 

2024.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że harmonogramy dotyczą również strażnic, które 

należy kończyć tj. Lubomin, Ładzyń, Czarna, Szymankowszczyzna. 

Radna Elżbieta Król przypomniała, że budynek OSP w Stanisławowe jest z lat 

sześćdziesiątych i należałoby o niego konkretnie zadbać.  

Edward Moskal – Sołtys Zawiesiuch poprosił o realizację porządku obrad, ponieważ dyskusje 

należy przeprowadzać na odpowiednich komisjach.  

Radny Andrzej Kowalczyk ustosunkował się do pytań związanych z kirkutem. Przypomniał, 

że w latach dziewięćdziesiątych u Wójta Witczaka byli przedstawiciele gminy żydowskiej z 

Warszawy, którzy oglądali miejsca związane z mieszkańcami pochodzenia żydowskiego ale nie 

byli zainteresowani odzyskaniem tego terenu. Może należałoby jeszcze raz skontaktować z gminą 

żydowską i postarać się upamiętnić tą część historii.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał Radnego Andrzeja Kowalczyka czy składa oficjalny 

wniosek aby zająć się tym tematem ?  

Radny Andrzej Kowalczyk odpowiedział, że tak, należy podjąć działania aby upamiętnić 

byłych mieszkańców zamieszkujących nasz teren.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał obecnego na sesji Pana  czy jego zdaniem 

powinniśmy upamiętnić jakąś tablicą to miejsce ?  
Pan  odpowiedział, że oczywiście, gdyż przyjeżdżają do naszej gminy osoby które 

chcą poznać historię i takie miejsce byłoby upamiętnieniem przeszłości.   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał obecnych czy mają pytania ? 
Obecni nie zgłosili pytań ? 
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Ad. 5 

Pan Waldemar Zbytek odczytał informacje na temat sprawozdania z pism, które wpłynęły do 

Rady Gminy w okresie między sesjami - załącznik nr 1.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 6 

Pani Kinga Sosińska - Wójt Gminy Stanisławów złożyła sprawozdanie z wykonania uchwał 

podjętych na XLVII, XLVIII i XLIX Sesji Rady Gminy i z realizacji zadań między sesjami – 

załącznik nr 2.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 7 

W związku z nieobecnością Radnego Zygmunt Ochman – Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Gospodarki, Waldemar Zbytek - Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 

sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Gospodarki – załącznik nr 3. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Waldemar Czaplicki – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac 

Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa - załącznik nr 4. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 8 

Pan Janusz Wieczorek – Kierownik Referatu Oświaty przedstawił projekt dotyczący planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Obie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 – brak głosu (głosowało 12  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/403/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie ustalenia na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie i doskonalenie nauczycieli – 

załącznik nr 5. 
Ad. 9 

Pani Hanna Pietrzyk – Sekretarz Gminy Stanisławów omówiła projekt dotyczący zasięgnięcia 

od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników 2024-2027. Obie 

komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 
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Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/404/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników – za-

łącznik nr 6. 
Ad. 10 

Pani Monika Krupa - Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska 

omówiła uchwałę dotycząca wprowadzenia opłaty targowej. Zaprezentowała plan targowiska i 

omówiła szczegółowo miejsca do handlu, miejsca parkingowe, wejścia itd. oraz opłaty 

przedstawione w § 4.  Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13  radnych). Uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR L/405/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie wprowadzenia na terenie Gminy Stanisławów opłaty targowej, określenia wysokości stawek 

opłaty targowej oraz wprowadzenia jej poboru w drodze inkasa i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso – załącznik nr 7. 
Ad. 11 

Pani Danuta Słowik – Skarbnik Gminy przedstawiła szczegóły dotyczące projektu uchwały w 

sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych. Raz na dwa lata musi zostać podniesiona stawka. 

Zaproponowano zwiększenie z 15 na 16 zł. Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Sołtys Tomasz Płochocki zauważył, że stawka jest bardzo niska w porównaniu do średniej 

stawki za godzinę pracy.  

Radny Stanisław Szczepański potwierdził, że jest to zbyt niska kwota.  

Przewodniczący Komisji dodał, iż wszyscy są bardzo dumni z pracy strażaków, a to środki są 

to kwoty symboliczne, które nie odzwierciedlą naszej wdzięczności za służbę strażaków i są  

przekazywane praktycznie w całości z powrotem do jednostek.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ktoś chce złożyć wniosek o to aby odwołać to co komisje 

wcześniej ustaliły ? 

Radni nie zgłosili wniosków.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 
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Głosowanie: 11 głosów – za, 1 głos – przeciw, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13  radnych). 

Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/406/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkole-

niach lub ćwiczeniach pożarniczych – załącznik nr 8. 
Ad. 12 

Pani Monika Krupa przedstawiła mapę i omówiła projekt uchwały dotyczący ul. Złotej 

powstałej w związku z wytyczeniem działek prywatnych. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/407/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stanisławów – załącznik nr 9. 
Ad. 13 

Pani Monika Krupa przedstawiła mapę i omówiła projekt uchwały dotyczący ul. Rodzinnej 

powstałej z wytyczenia działek prywatnych. Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/408/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądzewo-Kopaczewo – załącznik nr 10. 
Ad. 14 

Pani Monika Krupa omówiła projekt związany z opieką nad bezdomnymi zwierzętami. Obie 

komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/409/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie przyjęcia "Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 
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zwierząt na terenie gminy Stanisławów w 2024 roku" „Zwierzę jako istota żyjąca, zdolna do od-

czuwania cierpienia, nie jest rzeczą. Człowiek jest mu winien poszanowanie, ochronę i opiekę.” 

(art. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 o ochronie zwierząt) – załącznik nr 11. 
Ad. 15 

Pani Danuta Słowik omówiła szczegóły dotyczące Uchwały Budżetowej Gminy Stanisławów 

na rok 2024. Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji serdecznie podziękował nauczycielom za pracę i pogratulował 

podwyżek. Jest to początek drogi aby odbudować status polskiego nauczyciela. Dodał, że 

szczególne podziękowania należą się Pani Wójt, za to że olbrzymie środki zostały pozyskane na 

samochody dla straży. Pani Wójt podjęła starania o dodatkowe środki i udało się, ponieważ 

praktycznie wszystkie środki na zakup samochodu ciężkiego w Stanisławowie pozyskano z 

zewnątrz. Zostały podjęte odpowiednie działania i udało się.  

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/410/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2024 rok – załącznik nr 12. 
Ad. 16 

Pani Danuta Słowik – Skarbnik Gminy omówiła zmiany dotyczące WPF na lata 2024 -2034. 

Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR L/411/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 29 lutego 2024 r. w spra-

wie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2024 – 2034 – za-

łącznik nr 13. 
Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził, że była to najdłuższa kadencja ponieważ miała 

trwać 4 lata a trwała 5,5 r.  

Radny Andrzej Kowalczyk serdecznie podziękował za ponad 25 lat współpracy. 

Wspomniał i wymienił byłych oraz obecnych Radnych, Radnego Powiatu, Sołtysów, byłych i 

obecnych pracowników Urzędu Gminy, podziękował byłemu Wójtowi Wojciechowi Witczakowi 

oraz obecnej Pani Wójt i życzył dalszych sukcesów w tym aby nasza gmina pięknie rozkwitała.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za współpracę Radnemu Andrzejowi 

Kowalczykowi oraz zaproponował aby spisać wspomnienia i wszystkie wymieniane osoby do 
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artykułu „Wieści Ziemi Stanisławowskiej”. Będzie to opis lat samorządności z ust wieloletniego 

Radnego.    

Pani Wójt wspomniała współpracę z Radnym Andrzejem Kowlczykiem i podziękowała za 

dobrą radę i pomoc przez tak wiele lat.   

Pan Leonard Zdanowicz serdecznie podziękował za miłą współpracę oraz z humorem 

życzył „wszystkiego najlepszego na nowej drodze życia”.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Waldemar Zbytek - 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął L Sesję Rady Gminy Stanisławów. 
 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 

  

Katarzyna Sabak       Waldemar Zbytek 

 

 

 

 

 

 

 


